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Tisztelt Elnök Úr!

„Miért vontak ki forrásokat a szociális szférából ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Herczog László

szociális és munkaügyi miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Óvatos becslések szerint minden ötödik-hatodik 65 év feletti idős ember tartós ápolásra
szorulna, de a szükséges ellátásban és felügyeletben a felük sem részesül, mivel a Bajnai-
kormány a meglévő szolgálatok működését is veszélyeztet ő mértékben vont ki forrásokat a
szociális szférából .
Ennek alapján tájékoztatnám önt arról, hogy Magyarországon másfél millió 65 év feletti id ős
ember él, jelentős részük kisebb-nagyobb problémák miatt folyamatos orvosi kezelés alatt áll .
Véleményem szerint a 65 év feletti idős emberek tartós ápolását mihamarabb biztosítani kell ,
amely nem mellékesen enyhíthetné a válság okozta munkanélküliséget is .

Ennek következtében kérdezem miniszter úrtól, hogy :

-Miért vontak ki forrásokat a szociális szférából ?
-Milyen következményekkel járt a forráskivonás ?
-Mit kíván tenni a 65 év feletti idős emberek tartós ápolásának biztosítása érdekében ?
-Hány darab munkahely hozható létre a 65 év feletti id ős emberek tartós ápolásának
biztosítása által ?

Várom válaszát .
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Budapest, 2010 . március 12 .

Írásbeli választ igénylőkérdés

Erdős Norbert.


	page 1

